
Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

BALVU NOVADA PAŠVALDĪBA 

BALVU NOVADA DOME 
Reģ.Nr.90009115622, Bērzpils iela 1A, Balvi, Balvu novads, LV-4501, tālrunis +371 64522453  

fakss+371 64522453, e-pasts: dome@balvi.lv 

 

Balvos 

 

 SOCIĀLĀS UN VESELĪBAS APRŪPES JAUTĀJUMU 

 KOMITEJAS SĒDES PROTOKOLS 
 

2024. gada 21. novembrī                                                                                   Nr. 9 

 

Sēde sasaukta plkst. 09:00 

Sēde notiek klātienē Bērzpils ielā 1A, Balvos, LV - 4501 (3.stāvā, Sēžu zālē) 

Sēdi atklāj plkst. 09:01 

 
Sēdes veids - atklāta 

 

Sēdes norise tiek ierakstīta audio formātā. 

 

Darba kārtībā: 

 

1. Par speciālista dzīvokļa statusa atcelšanu dzīvoklim Nr.1 Skolas ielā 11, Rugājos, 

Rugāju pagastā, Balvu novadā. 

2. Par saistošo noteikumu Nr.__/2024 “Grozījumi Balvu novada domes 2022.gada 

27.janvāra saistošajos noteikumos Nr. 2/2022 “Par sociālajiem pakalpojumiem un 

sociālo atbalstu Balvu novadā”” pieņemšanu. 

3. Par saistošo noteikumu Nr.__/2024 „Grozījums Balvu novada domes 2023.gada 

24.augusta saistošajos noteikumos Nr.13/2023 “Par pabalstiem bāreņiem un bez vecāku 

gādības palikušajiem bērniem un audžuģimenēm Balvu novadā”” pieņemšanu. 

4. Par klienta līdzmaksājumu par sociālo pakalpojumu “Aprūpe mājās” 

(INFORMATĪVS). 

 

Sēdi vada – Ruta Cibule 

Protokolē – Jūlija Korlaša 

 

Piedalās- 

Komitejas locekļi: Egons Salmanis, Svetlana Pavlovska, Iveta Arelkeviča, Jānis Vancāns, Aija 

Mežale, Marija Duļbinska 
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Ieinteresētās personas: 

Attīstības plānošanas nodaļas vadītājs Aleksandrs Sņegovs, Juridiskās nodaļas vadītāja Ilona 

Blūma, Juridiskās nodaļas juriskonsulte Inese Trupovniece, Rugāju vidusskolas direktore Iveta 

Arelkeviča, Juridiskās nodaļas juriskonsulte Iveta Kokoreviča, Finanšu plānošanas un centralizētās 

grāmatvedības nodaļas nodokļu administratore Iveta Voiciša, Nekustamā īpašuma nodaļas 

nekustamā īpašuma speciāliste Jana Krilova, Balvu novada Centrālās pārvaldes izpilddirektora 

vietnieks Jānis Bubnovs, Juridiskās nodaļas vecākais juriskonsults Juris Annuškāns, 

Komunikācijas un informācijas tehnoloģiju nodaļas sabiedrisko attiecību speciāliste Madara Siliņa, 

Balvu pilsētas sabiedrības pārvaldes speciāliste Maruta Castrova, Finanšu plānošanas un 

centralizētās grāmatvedības nodaļas vadītāja Olga Siņica, Finanšu plānošanas un centralizētās 

grāmatvedības nodaļas galvenā grāmatvede Tamāra Locāne, Ziemeļlatgales laikraksta „Vaduguns“ 

redaktors Edgars Gabranovs, Balvu novada Sociālās pārvaldes sociālā darbiniece/nodaļas vadītāja 

Ināra Skopāne  

 

 

Sēdes vadītāja Ruta Cibule ierosina iepazīties ar komitejas sēdes darba kārtību un aicina 

apstiprināt to, par ko komitejas locekļi nobalso ar – 6 (Ruta Cibule, Egons Salmanis, Svetlana 

Pavlovska, Iveta Arelkeviča, Jānis Vancāns, Aija Mežale) balsīm par, pret- nav, atturas – nav. 

Sāk darba kārtības jautājuma izskatīšanu. 

 

1.§ 

Par speciālista dzīvokļa statusa atcelšanu dzīvoklim Nr.1 Skolas ielā 11, Rugājos, 

Rugāju pagastā, Balvu novadā 

 

Ziņo Terēzija 

Začeva: 

Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli 

Iveta Arelkeviča: 

Uzdod jautājumu. 

Izsaka viedokli 

Terēzija Začeva: 

Atbild un skaidro, ka lēmumprojektā jālabo dzīvokļa numurs. 

Izsaka 

priekšlikumu Ruta 

Cibule: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu ar tehniskajiem 

labojumiem. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
6 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Aija Mežale, Svetlana 

Pavlovska, Egons Salmanis, Jānis Vancāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" 

-  
nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu "Par speciālista dzīvokļa statusa 

atcelšanu dzīvoklim Nr.1 Skolas ielā 11, Rugājos, Rugāju pagastā, 

Balvu novadā" 

 

Uz komitejas sēdi ieradās komitejas locekle Marija Duļbinska. 
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2.§ 

Par saistošo noteikumu Nr.__/2024 “Grozījumi Balvu novada domes 2022.gada 

27.janvāra saistošajos noteikumos Nr. 2/2022 “Par sociālajiem pakalpojumiem un sociālo 

atbalstu Balvu novadā”” pieņemšanu 

 

Ziņo Anna 

Laizāne: 

Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli 

Inita Pušpure: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli 

Ruta Cibule: 

Jautā, vai pareizi saprata, ka ar šiem grozījumiem mērķis ir precīzāk 

nodefinēt katru klientu, jautājums šobrīd tiek skatīts informātīvi. 

Izsaka viedokli 

Inita Pušpure: 

Sīkāk paskaidro par šiem grozījumiem. 

Izsaka viedokli 

Aija Mežale: 

Uzdod jautājumu par pakalpojumiem, invaliditātes pabalstu un budžetu 

kopumā. 

Izsaka viedokli 

Ruta Cibule: 

Skaidro, ka 5.decembrī plānots sasaukt ārkārtas sēdi, kur tiktu izskatīta 

daļa sociālā budžeta un tad otru daļu izskatītu 12.decembrī kārtējā 

komitejas sēdē. 

Izsaka viedokli 

Ruta Cibule: 

Skaidro, ka ir iesniegts priekšlikums, kurā tiek lūgts - sniegt atzinumu 

virzīt lēmumprojektu izskatīšanai domes sēdē jaunā redakcijā, kas šobrīd 

ir pievienots datnēs informācijai, par ko komitejas locekļi nobalso ar 7 

(Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Marija Duļbinska, Aija Mežale, Svetlana 

Pavlovska, Egons Salmanis, Jānis Vancāns) balsīm par, pret - nav, atturas 

- nav. Priekšlikums tiek atbalstīts. 

Izsaka 

priekšlikumu Ruta 

Cibule: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu jaunā redakcijā un sniegt 

atzinumu jautājuma izskatīšanai domes sēdē. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
7 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Marija Duļbinska, Aija 

Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons Salmanis, Jānis Vancāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" 

-  
nav 

NOLEMJ: 

Akceptēt ar labojumiem lēmuma projektu "Par saistošo 

noteikumu Nr.__/2024 “Grozījumi Balvu novada domes 2022.gada 

27.janvāra saistošajos noteikumos Nr. 2/2022 “Par sociālajiem 

pakalpojumiem un sociālo atbalstu Balvu novadā”” pieņemšanu" 
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3.§ 

Par saistošo noteikumu Nr.__/2024 „Grozījums Balvu novada domes 2023.gada 

24.augusta saistošajos noteikumos Nr.13/2023 “Par pabalstiem bāreņiem un bez vecāku 

gādības palikušajiem bērniem un audžuģimenēm Balvu novadā”” pieņemšanu 

 

Ziņo Inita 

Pušpure: 

Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli 

Ruta Cibule: 

Jautā, ja tiks pieņemti šie saistošie noteikumi, tad jau 1.janvārim būsim 

gatavi, vai pēc 1.janvāra būs atkal kaut kas jāmaina. 

Izsaka viedokli 

Inita Pušpure: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka 

priekšlikumu Ruta 

Cibule: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu 

jautājuma izskatīšanai domes sēdē. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
7 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Marija Duļbinska, Aija 

Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons Salmanis, Jānis Vancāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" 

-  
nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu "Par saistošo noteikumu 

Nr.__/2024 „Grozījums Balvu novada domes 2023.gada 24.augusta 

saistošajos noteikumos Nr.13/2023 “Par pabalstiem bāreņiem un 

bez vecāku gādības palikušajiem bērniem un audžuģimenēm Balvu 

novadā”” pieņemšanu" 

 

4.§ 

Par klienta līdzmaksājumu par sociālo pakalpojumu “Aprūpe mājās” 

(INFORMATĪVS) 

 

Ziņo Anna 

Laizāne: 

Ziņo un sniedz informāciju par klienta līdzmaksājumu par sociālo 

pakalpojumu “Aprūpe mājās”. Sīkāk paskaidro par pakalpojumu, kur ir 

noslēgusies tirgus izpēte un turpmāk šo pakalpojumu sniegs biedrība 

Samariešu apvienība, ka ir jāizlemj par līdzfinansējumu un jautā, kādi 

būtu priekšlikumi par šo. 

Izsaka viedokli 

Ruta Cibule: 

Skaidro, ka tā ir viela pārdomām un šis būtu viens no jautājumiem, ko 

varētu arī izskatīt 5.decembrī. 

Izsaka viedokli 

Aija Mežale: 

Jautā, kāds ir šogad %, ko esam pieņēmuši. 

Izsaka viedokli 

Inita Pušpure: 

Sniedz sīkāku skaidrojumu par šo. 

Izsaka viedokli 

Aija Mežale: 

Uzdod jautājumu. 
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Izsaka viedokli 

Ligita Zelča: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka 

priekšlikumu Ruta 

Cibule: 

Aicina šo sniegto informāciju pieņemt zināšanai. Skaidro, kas attiecas uz 

pakalpojuma ņēmēju un budžetu kopumā, būtu jāvienojas, ka pie šiem 

jautājumiem vēl atgriezīsimies. 

 

NOLEMJ: 

 

Pieņemt zināšanai informāciju "Par klienta līdzmaksājumu 

par sociālo pakalpojumu “Aprūpe mājās” (INFORMATĪVS)" 

 

 

 

Sēdi slēdz plkst. 10:11 

 

Sēdi vadīja 

Komitejas sēdes vadītāja                                                                                                 Ruta Cibule 

 

 

Sēdi protokolēja                                                                                                            Jūlija Korlaša               


